

MT15

Сенсорный монитор MT15 со светодиодной панелью с задней подсветкой, с высокой яркостью 1000 нитов обеспечивает высокий уровень контраста и видимость при солнечном свете. Емкостный сенсорный экран обеспечивает многосенсорный ввод. Сенсорный экран спереди герметизирован с классом защиты IP65 для предупреждения попадания жидкостей и пыли. Изделие предназначено для вертикального монтажа VESA, совместимо с HID для облегчения интеграции с тонкими принимающими устройствами. Утверждение международных организаций по безопасности, среди которых: TUV, CE, UL, CUL, FCC-B, RoHS и IPX1.



CARATTERISTICHE PRINCIPALI

Among the indicated features are **touch monitor with LED backlit panel, high brightness of 1000 nits, MT15 offers high contrast quality and a sunlight-readable solution. The capacitive touch screen provides a multi-touch gesture input application. The touch screen is sealed with a bezel and protected with IP65 on the front side to prevent the ingress of liquids and dust. The product is designed for vertical VESA mounting, compatible with HID for easy integration with thin clients. It has worldwide safety approvals, including: TUV, CE, UL, CUL, FCC-B, RoHS, and IPX1.**

GALLERIA



CODICE	DESCRIZIONE
932AD060200233	MONITOR TOUCH MT15 15"